

Title (en)
Snowshoe with a floating foot support member

Title (de)
Schneeschuh mit schwebender Fussunterstützung

Title (fr)
Raquette à neige avec pièce de soutien du pied suspendue

Publication
EP 0882478 A1 19981209 (FR)

Application
EP 98108501 A 19980511

Priority
FR 9707140 A 19970604

Abstract (en)
The snow show consists of a frame (1) with a transverse supporting member (3) for the boot, designed to pivot for ease of walking. The supporting member is suspended elastically inside the frame by means of couplings (5) which allow its ends to move up or down according to the load placed on it. The suspension couplings (5) are attached to the frame sides, and the frame itself is elastically flexible in a transverse direction, at least on the level of the couplings. The supporting member is attached to the couplings by means of a transverse axle (44) and has spikes on its underside. In variants of the design the supporting member can be mounted on a transverse strap or connected to the frame by springs.

Abstract (fr)
L'invention concerne une raquette à neige comportant une pièce de soutien (3) du pied de l'utilisateur qui s'étend transversalement à l'intérieur du cadre (1) de la raquette et qui autorise le pivotement du pied pour faciliter la marche. Elle se caractérise par le fait que la pièce de soutien (3) est suspendue élastiquement à l'intérieur du cadre (1) par l'intermédiaire de moyens d'attache (5) qui la relient aux flancs (11, 11') dudit cadre (1). La pièce de soutien (3) peut ainsi s'abaisser dans son ensemble en fonction de la direction et/ou de la valeur de la charge à laquelle elle est soumise transversalement à la raquette en restant sensiblement horizontale. La raquette selon l'invention est particulièrement destinée à la progression dans des terrains en dévers. <IMAGE>

IPC 1-7
A63C 13/00

IPC 8 full level
A43C 15/09 (2006.01); **A63C 13/00** (2006.01)

CPC (source: EP US)
A43C 15/09 (2013.01 - EP US); **A63C 13/005** (2013.01 - EP US); **A63C 13/006** (2013.01 - EP US)

Citation (applicant)
EP 0613703 A1 19940907 - GALLAY PHILIPPE [FR]

Citation (search report)
• [DA] EP 0613703 A1 19940907 - GALLAY PHILIPPE [FR]
• [A] CA 1142974 A 19830315 - BATA IND LTD
• [A] DE 2255406 A1 19740516 - HELLMANN WOLF DIETER

Cited by
EP1961463A1; FR2796301A1; EP2142026A4; EP0940161A3; FR2912928A1; FR2911076A1; FR2901711A1; FR2820333A1; US8020321B2;
WO2008076349A1

Designated contracting state (EPC)
AT CH DE FI IT LI SE

DOCDB simple family (publication)
EP 0882478 A1 19981209; EP 0882478 B1 20030702; AT E244040 T1 20030715; CA 2239474 A1 19981204; DE 69815949 D1 20030807;
DE 69815949 T2 20040527; FR 2764203 A1 19981211; FR 2764203 B1 19990716; US 6112436 A 20000905

DOCDB simple family (application)
EP 98108501 A 19980511; AT 98108501 T 19980511; CA 2239474 A 19980601; DE 69815949 T 19980511; FR 9707140 A 19970604;
US 8937998 A 19980603